
PROTOKOLL 

fört vid styrelsemöte med Sölvesborgs Bridgeklubb 

 

Tid och plats 2014-03-06 kl.10 i Klubblokalen 

 

Närvarande Tor Helenius, ordf.  

Laila Håkansson  

Bengt Fasth  

Mats Karlsson 

Ann-Christine Persson  

Gay Thelander 

Ingrid Vestergaard 

 

Frånvarande Lennart Reiz  

 

§ 1 Ordf. hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 Protokollet från föregående möte lästes upp. De frågor som kvarstår i protokollet tas upp under 

Övriga frågor. Därefter godkändes protokollet och lades till handlingarna.  

 

§ 3 Laila redovisade resultat- och balansräkning för perioden juli-februari. Främst på grund av 

minskat antal deltagare vid spelen på måndagar och torsdagar ligger rörelse-intäkterna under 

budget, 186.000:-. Även kostnadssidan ligger under budget och årets resultat beräknas till 

+10.000. Likvida medel uppgår till 87.000. 

 

§ 4 Bengt rapporterade: 2 st brandsläckare är inköpta, liksom 288 st nya kortlekar, vilka beräknas 

räcka under ca 2 år. 5-6 bridgebord kommer också att köpas in.  

Några värmeelement fungerar inte, Bengt pratar med fastighetsägaren.  

 

§ 5 Vårfesten den 3 maj: Ann-Christine utsågs att hålla i trådarna och delegera arbets-uppgifterna. 

Lennart vidtalar tävlingsledare samt sätter upp inbjudan ca 3 veckor innan festen. 

Anmälningsavgiften ska som vanligt betalas till klubbens konto. Antalet deltagare begränsas till i 

första hand 60 personer. 

 

§ 6 Gay har undersökt möjligheten att bilda en ”pensionärssektion” för att få högre bidrag från 

Sölvesborgs kommun. Detta låter sig inte göras, eftersom det är fråga om en och samma lokal, och 

det enda bidrag vi kan få är lokalbidrag. 

 

§ 7 Beslöts bjuda in Christer Sandberg till nästa styrelsemöte för att informera styrelsen om och 

diskutera planer för nästa års kursverksamhet och spelet på tisdagskvällarna. Vi tar då också upp 

frågan om hur engagera fler ungdomar i vår verksamhet.  

 

§ 8 Datum för städdag fastställdes till måndagen den 5 maj kl. 10.00.  

 

§ 9 Ann-Christine har klätt om sitsarna på alla ”rosa och blå” stolar. Styrelsen framför sitt tack! 

 

§ 10 Tor, Mats och Ingrid utarbetar till nästa möte en policy för utlåning/uthyrning av bridgelokalen 

till medlemmar för privata tillställningar. 

 

§ 11 Noteras att klubbens elitlag Winther återigen tog DM-titeln i Sydöstras lagbridge och går 

vidare till SM-semifinal. Styrelsen gratulerar! 

 

§ 12 Nästa möte: söndagen den 25 maj 2014 kl. 10 i klubblokalen.  

 

Vid pennan: Justeras: 

 

 

Ingrid Vestergaard Tor Helenius  


